
 
 
 
 

Zápis z jednání  
Rady pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice  

ze dne 14. prosince 2020 
 
 
Místo a čas konání:  
zasedací místnost, 4.NP rektorátu Univerzity Pardubice, Studentská 95, 13:00  
 
Přítomni:  
prof. Ing. Jiří Málek, DrSc., prof. Ing. Jan Čapek, CSc., prof. MUDr. Josef Fusek, DrSc., prof. Ing. Petr 
Kalenda, CSc., prof. PhDr. Milena Lenderová, CSc., prof. Ing. Tatiana Molková, Ph.D., Ing. Petr 
Bělina, Ph.D., Ing. Ondřej Kuba, Ing. Zuzana Gojná  
Omluveni: 
doc. Ing. Jiří Cakl, CSc.,  
Hosté: 
prof. Ing. Petr Němec, Ph.D., doc. Ing. Liběna Tetřevová, Ph.D., doc. Ing. Romana Provazníková, Ph.D., 
doc. Ing. Ivana Kraftová, CSc., prof. Ing. Jan Stejskal, Ph.D., doc. Ing. Jan Černohorský, Ph.D., 
doc. Mgr. Tomáš Hejduk, Ph.D.,  
 
č. j.: akred/0030/20 
 

 

Program jednání: 
1. Zahájení. 
2. Projednání žádostí o vnitřní akreditaci studijních programů Fakulty chemicko-

technologické. 
3. Projednání žádostí o vnitřní akreditaci studijních programů Fakulty ekonomicko-správní. 
4. Oznámení změn v bakalářském studijním programu Filozofie Fakulty filozofické. 
5. Projednání nápravného opatření bakalářského studijního programu Historie Fakulty 

filozofické. 
6. Projednání změn ve složení ekonomické odborné komise RVH. 
7. Projednání návrhu na úpravu Jednacího řádu Rady pro vnitřní hodnocení UPa. 
8. Projednání harmonogramu zasedání RVH v roce 2021. 
9. Různé.  
10. Závěr. 

 

1. Zahájení. 
Předseda Rady pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice (dále jen „RVH“), prof. Málek, přivítal 
přítomné členy RVH a seznámil je s programem jednání. Nikdo nepožádal o doplnění navrženého 
programu. Zasedání RVH bylo zahájeno. 
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2. Projednání žádostí o vnitřní akreditaci studijních programů Fakulty chemicko-technologické. 
 

Číslo Název SP 
Garant SP Typ 

SP 
Forma 

SP 
Profil 

SP 
OV 

Návrh usnesení 
RVH Zpravodaj 

FCHT/2020/138/1 

Ekonomika 
a management 
podniků s procesními 
výrobami 

doc. Ing. Liběna 
Tetřevová, Ph.D. 

Ph.D. P/K  5, 13  
Udělení akreditace 
na 5 let  doc. Ing. Romana 

Provazníková, Ph.D. 

FCHT/2020/139/1 

Economics and 
Management 
of Businesses 
with Process 
Manufacturing 
Operations 

doc. Ing. Liběna 
Tetřevová, Ph.D. 

Ph.D. P/K  5, 13 
Udělení akreditace 
na 5 let  doc. Ing. Ivana 

Kraftová, Ph.D. 

 
2.1 Ekonomika a management podniků s procesními výrobami (FCHT/2020/138/1) 
Prof. Molková přivítala na jednání RVH zástupce Fakulty chemicko-technologické, proděkana 
pro pedagogiku, prof. Němce, garantku projednávaného studijního programu, doc. Tetřevovou, 
a zpravodajku odborné komise RVH, doc. Provazníkovou. Prof. Němec představil studijní program, 
doc. Tetřevová přednesla základní odbornou charakteristiku studijního programu. Doc. Provazníková 
seznámila členy RVH s hlavními body tří externích a jednoho interního posudku, vysvětlila důvody 
pro návrh udělení nápravného opatření a kontrolní zprávy. Byl diskutován počet posudků. Předseda 
odborné komise, prof. Čapek, přiblížil průběh projednávání žádosti v odborné komisi a představil 
stanovisko komise k tomuto studijnímu programu, který spadá do dvou oblastí vzdělávání. 
Doc. Provazníková své vyjádření doplnila. V otevřené diskuzi vystoupil prof. Němec a vyjádřil názor 
fakulty na hodnocení studijního programu, prof. Čapek a prof. Molková reagovali na jeho vystoupení. 
Prof. Málek požádal garantku studijního programu o reakci na připomínky komise a hodnotitelů, 
doc. Tetřevová reagovala. 
Prof. Málek vysvětlil význam doktorských studijních programů pro budoucí pozici naší univerzity. 
 
Bylo konstatováno, že žádost dokládá soulad studijního programu s posláním a se strategickým 
záměrem Univerzity Pardubice a Fakulty chemicko-technologické a splňuje požadavky standardů.  
V uzavřeném jednání byla diskutována problematika obecné koncepce doktorského studia. V diskuzi 
vystoupili prof. Málek, prof. Fusek.  
Na základě veškerých přednesených podkladů se RVH usnesla udělit Fakultě chemicko-technologické 
oprávnění uskutečňovat studijní program Ekonomika a management podniků s procesními výrobami 
na dobu 5 let s nápravným opatřením do 31. března 2021 a kontrolní zprávou do 31. prosince 2022. 
Předseda RVH nechal hlasovat o návrhu usnesení. 
 
Návrh usnesení k bodu 2.1: 
 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice se dne 14. prosince 2020, v souladu s čl. 20 odst. 3 
písm. a) Statutu Univerzity Pardubice, ve spojení s čl. 5 Akreditačního řádu Univerzity Pardubice, usnesla 
o stanovisku k žádosti o udělení vnitřní akreditace studijnímu programu podané dne 12. října 2020, 
číslo FCHT/2020/138/1, takto: 
Uděluje se vnitřní akreditace doktorskému studijnímu programu Ekonomika a management podniků 
s procesními výrobami se standardní dobou studia 4 roky, formou studia prezenční a kombinovanou, 
zařazenému ve smyslu § 44a zákona č. 111/1998 Sb., o vysokých školách a o změně a doplnění dalších 
zákonů (zákon o vysokých školách), ve znění pozdějších předpisů, do oblasti vzdělávání Ekonomické 
obory (66,6%) a Chemie (33,3%), pro uskutečňování Fakultou chemicko-technologickou Univerzity 
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Pardubice, a to na dobu 5 let, tedy do 14. prosince 2025, s nápravným opatřením do 31. března 2021. 
Rada pro vnitřní hodnocení dále ukládá předložení kontrolní zprávy s termínem do 31. prosince 2022. 
 
Hlasování: 6 pro, 0 proti, 2 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 
2.2 Economics and Management of Businesses with Process Manufacturing Operations 
(FCHT/2020/139/1) 
Prof. Molková přivítala na jednání RVH zástupce Fakulty chemicko-technologické, proděkana 
pro pedagogiku, prof. Němce, garantku studijního programu, doc. Tetřevovou a zpravodajku odborné 
komise RVH, doc. Kraftovou. Prof. Němec a doc. Tetřevová konstatovali, že charakteristika studijního 
programu je shodná s českou verzí studijního programu, doc. Kraftová přednesla zásadní body 
tří externích a jednoho interního posudku a zdůvodnila své doporučení žádost přepracovat. Prof. Čapek 
přiblížil průběh projednávání žádosti v odborné komisi a seznámil přítomné s jejími závěry. 
V otevřené diskuzi přednesl prof. Němec názor fakulty na závěry uvedené v posudcích, prof. Molková 
položila dotaz týkající se očekávaného počtu studentů, dr. Bělina se dotázal na spojení ekonomie 
a chemie a na způsob výběru studentů do tohoto studijního programu.  
Bylo konstatováno, že žádost dokládá soulad studijního programu s posláním a se strategickým 
záměrem Univerzity Pardubice a Fakulty zdravotnických studií a splňuje požadavky standardů.  
Následovala uzavřená diskuze. 
Na základě veškerých přednesených podkladů se RVH usnesla udělit Fakultě chemicko-technologické 
oprávnění uskutečňovat doktorský studijní program Economics and Management of Businesses 
with Process Manufacturing Operations na dobu 5 let s nápravným opatřením do 31. března 2021 
a kontrolní zprávou do 31. prosince 2022. Předseda RVH nechal hlasovat o návrhu usnesení. 
 
Návrh usnesení k bodu 2.2: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice se dne 14. prosince 2020, v souladu s čl. 20 odst. 3 
písm. a) Statutu Univerzity Pardubice, ve spojení s čl. 5 Akreditačního řádu Univerzity Pardubice, usnesla 
o stanovisku k žádosti o udělení vnitřní akreditace studijnímu programu podané dne 12. října 2020, 
číslo FCHT/2020/139/1, takto: 
Uděluje se vnitřní akreditace doktorskému studijnímu programu Economics and Management 
of Businesses with Process Manufacturing Operations se standardní dobou studia 4 roky, formou studia 
prezenční a kombinovanou, zařazenému ve smyslu § 44a zákona č. 111/1998 Sb., o vysokých školách 
a o změně a doplnění dalších zákonů (zákon o vysokých školách), ve znění pozdějších předpisů, 
do oblasti vzdělávání Ekonomické obory (66,6%) a Chemie (33,3%), pro uskutečňování Fakultou 
chemicko-technologickou Univerzity Pardubice, a to na dobu 5 let, tedy do 14. prosince 2025, 
s nápravným opatřením do 31. března 2021. Rada pro vnitřní hodnocení dále ukládá předložení 
kontrolní zprávy s termínem do 31. prosince 2022. 
 
Hlasování: 6 pro, 0 proti, 2 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
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3. Projednání žádostí o vnitřní akreditaci studijních programů Fakulty ekonomicko-správní. 
 

Číslo Název SP 
Garant SP 

Typ SP 
Forma 

SP 
Profil 

SP 
OV 

Návrh usnesení 
RVH Zpravodaj 

FES/2020/140/1 Finance 

doc. Ing. Jan 
Černohorský, Ph.D. 

Bc. P/K A 5 

 Požadavek na 
přepracování 
žádosti 
o akreditaci 

doc. Ing. Ivana Kraftová, 
CSc. 

FES/2020/141/1 Finance 

doc. Ing. Jan 
Černohorský, Ph.D. 

NMgr. P/K A 5 

 Požadavek na 
přepracování 
žádosti 
o akreditaci 

doc. Ing. Ivana Kraftová, 
CSc. 

 
Prof. Molková přivítala na jednání RVH zástupce Fakulty ekonomicko-správní, děkana, prof. Stejskala, 
garanta projednávaných studijních programů, doc. Černohorského a zpravodajku ekonomické odborné 
komise RVH, doc. Kraftovou. 
Prof. Stejskal představil důvody pro přípravu nových studijních programů z hlediska strategie 
a poptávky uchazečů. Doc. Černohorský přiblížil přítomným odbornou stránku projednávaných 
studijních programů, zdůraznil cíle studia a návaznost obou studijních programů. Doc. Kraftová shrnula 
základní body posudků a přednesla své stanovisko. Prof. Čapek seznámil přítomné s projednáváním 
žádostí v odborné komisi a se závěrečným stanoviskem komise k oběma projednávaným programům, 
ve kterém komise doporučuje úpravu akreditačních spisů. 
Prof. Stejskal a doc. Černohorský reagovali na přednesené připomínky hodnotitelů. 
Následovala otevřená diskuze, ve které vystoupil prof. Fusek, doc. Kraftová, dr. Bělina. 
V uzavřené diskuzi byla vysvětlena časová posloupnost procesu hodnocení obou studijních programů 
a navrženo přerušení akreditačních řízení společně s výzvou k úpravě akreditačních spisů. 
 
Návrh usnesení k bodu 3: 
Řízení ve věci žádosti Fakulty ekonomicko-správní Univerzity Pardubice, č.j. FES/2020/140/1, 
ze dne 10. listopadu 2020, o udělení vnitřní akreditace akademicky zaměřeného bakalářského 
studijního programu Finance se standardní dobou studia 3 roky, formou studia prezenční 
a kombinovanou, zařazeného ve smyslu § 44a zákona č. 111/1998 Sb., o vysokých školách a o změně 
a doplnění dalších zákonů (zákon o vysokých školách), ve znění pozdějších předpisů, do oblasti 
vzdělávání Ekonomické obory, se přerušuje na dobu 14 dní od doručení tohoto usnesení. 
Hlasování: 7 pro, 0 proti, 1 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 
Řízení ve věci žádosti Fakulty ekonomicko-správní Univerzity Pardubice, č.j. FES/2020/141/1, 
ze dne 10. listopadu 2020, o udělení vnitřní akreditace akademicky zaměřeného navazujícího studijního 
programu Finance se standardní dobou studia 2 roky, formou studia prezenční a kombinovanou, 
zařazeného ve smyslu § 44a zákona č. 111/1998 Sb., o vysokých školách a o změně a doplnění dalších 
zákonů (zákon o vysokých školách), ve znění pozdějších předpisů, do oblasti vzdělávání Ekonomické 
obory, se přerušuje na dobu 14 dní od doručení tohoto usnesení. 
Hlasování: 7 pro, 0 proti, 1 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 
4. Oznámení změn v bakalářském studijním programu Filozofie Fakulty filozofické (FF/2018/31/1) 
Prof. Molková přivítala na jednání RVH doc. Hejduka, garanta bakalářského studijního programu 
Filozofie Fakulty filozofické, který seznámil členy RVH se změnami provedenými v uskutečňovaném 
studijním programu Filozofie. Jedná se o změny, které lze dle Opatření rektora č. 10/2020 zařadit mezi 
změny méně závažného charakteru. 
RVH oznámení změn v uskutečňování bakalářského studijního programu Filozofie bere na vědomí. 
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5. Projednání nápravného opatření bakalářského studijního programu Historie Fakulty filozofické 
(FF/2020/135/1) 

Předsedkyně humanitní odborné komise RVH, prof. Lenderová, představila přítomným členům změny, 
které byly ve smyslu nápravného opatření v žádosti o akreditaci bakalářského studijního programu 
Historie Fakulty filozofické provedeny. Odborná komise zkonstatovala, že nápravné opatření bylo 
naplněno.  
RVH projednala a bere na vědomí finální verzi žádosti o akreditaci bakalářského studijního programu 
Historie Fakulty filozofické. 
6. Projednání změn ve složení ekonomické odborné komise 
Prof. Molková vysvětlila přítomným členům důvody pro změny ve složení ekonomické odborné komise 
a představila kandidáty na členy, kteří byli navrženi Dopravní fakultou Jana Pernera. Prof. Melichar 
a doc. Hyršlová se písemně vzdali svého členství v odborné komisi z důvodu ukončení pracovního 
poměru na Univerzitě Pardubice. Novými navrhovanými členy jsou doc. Kleprlík a doc. Drdla. 
Dr. Bělina zdůraznil absenci ekonomického zaměření u navrhovaných členů, prof. Molková reagovala. 
O odvolání původních členů a schválení navrhovaných členů hlasovala RVH tajným hlasováním. 
Protokol o výsledcích hlasování je uložen v materiálech RVH. 
 
Návrh usnesení k bodu 6a: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a odvolává prof. Ing. Vlastimila 
Melichara, CSc. a doc. Ing. Jaroslavu Hyršlovou, Ph.D. z funkce člena odborné komise. 
Hlasování: 8 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
Návrh usnesení k bodu 6b: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a schvaluje doc. Ing. Jaroslava 
Kleprlíka, Ph.D. a doc. Ing. Pavla Drdlu, Ph.D. jako člena odborné komise.  
Hlasování: 5 pro, 3 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 
7. Projednání návrhu na úpravu Jednacího řádu Rady pro vnitřní hodnocení UPa. 
Prof. Molková zdůvodnila návrh na změnu Jednacího řádu RVH, který je přílohou vnitřního předpisu 
Pravidla systému zajišťování a hodnocení kvality vzdělávací, tvůrčí a s nimi souvisejících činností 
Univerzity Pardubice a představila důvody pro jednotlivé změny. Dr. Bělina vyslovil připomínku, 
která byla dále diskutována.  
Předseda RVH požádal členy o zaslání připomínek k návrhu novely do pátku 18. prosince 2020. 
 
8. Projednání harmonogramu zasedání RVH v roce 2021. 
Prof. Molková předložila členům následující harmonogram zasedání RVH pro rok 2021: 
 

11. ledna 2021 

8. února 2021 

8. března 2021 

12. dubna 2021 

10. května 2021 

14. června 2021 

13. září 2021 

11. října 2021 

8. listopadu 2021 

13. prosince 2021 

 
RVH bere harmonogram zasedání pro rok 2021 na vědomí. 
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9. Různé 
Prof. Molková informovala RVH o končícím mandátu 4 členů RVH v první polovině roku 2021 
a upozornila na nutné kroky vedoucí k prodloužení jejich členství, resp. ke jmenování nových členů 
rady.  
Po schválení připravované změny Jednacího řádu RVH bude možné navýšit počet členů odborných 
komisí, což zjednoduší činnost odborných komisí. Je třeba fakulty požádat o návrhy nových členů 
odborných komisí. 
 
10. Závěr 
Prof. Málek poděkoval členům RVH za účast na jednání a za celoroční práci v RVH, popřál všem krásné 
vánoční svátky a připomenul termín prvního jednání v novém roce, 11. ledna 2021. 
 
 
 
 
 

Pardubice dne 14. prosince 2020 

 

 

 

 
prof. Ing. Jiří Málek, DrSc. v. r. 

předseda Rady pro vnitřní hodnocení  
Univerzity Pardubice 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zapsala: Ing. Zuzana Gojná 


